
Or.V.0062- 105/08

Protokół Nr 105/08
z posiedzenia Zarządu Powiatu Białostockiego

w dniu 28 sierpnia 2008 roku
w Starostwie Powiatowym w Białymstoku

Posiedzenie Zarządu Powiatu Białostockiego III kadencji, w dniu 28 sierpnia
2008  roku,  o  godz.  1230  w  Starostwie  Powiatowym  w  Białymstoku,  otworzył
Wicestarosta Powiatu Białostockiego – Pan Adam Kamiński.

Obecni wg listy obecności w załączeniu /zał. nr 1/.

Proponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie do realizacji,

w brzmieniu:

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.

2. Udzielenie odpowiedzi  na pismo Urzędu Gminy w Turośni  Kościelnej  w
sprawie  wykonania  nawierzchni  twardej  na  skrzyżowaniu  drogi
wojewódzkiej z drogą powiatową w miejscowości Zalesiany.  

3. Zapoznanie  się  z  pismem Radnej  Rady Gminy  w Turośni  Kościelnej  w
sprawie wykonania chodnika we wsi Iwanówka.

4. Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok.

5. Zapoznanie się z pismem Burmistrza Łap w sprawie ujęcia w planach,
wykonania  dokumentacji  technicznej  na  odbudowę  nawierzchni  dróg
powiatowych oraz utrwalenia nawierzchni drogi do Bokin.

6. Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Suraża  w  sprawie
nieodpłatnego przekazania kostki brukowej.

7. Podpisanie  porozumienia  z  Gminą  Juchnowiec  Kościelny  w  sprawie
przekazania  Gminie  realizacji  zadania  „Dokumentacja  projektowa  na
przebudowę drogi powiatowej nr 1500B Księżyno – Koplany – Pomigacze –
Juraszki – droga 1504B.”

8. Podpisanie  porozumienia  i  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie
przekazania  między  zarządcami  dróg,  zarządzania  drogą  powiatową
Zawady – Nowe Chlebiotki w zakresie jej bieżącego utrzymania.

9. Podpisanie porozumienia z Gminą Zawady w sprawie przekazania między
zarządcami  dróg  zarządzania  w  pełnym  zakresie  drogą  powiatową  nr
2043B Zawady – Sikory – Zalesie – Kobylin Borzymy. 

10.Podpisanie  porozumienia  oraz  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie
przekazania  Gminie  realizacji  zadania  w  zakresie  opracowania
dokumentacji projektowej na przebudowę drogi powiatowej Targonie Wity
– Targonie Krytuły.

11.Upoważnienie Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku do
przekazania  gminom  informacji  o  ewentualnej  możliwości  przejęcia
letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych.

12.Zapoznanie  się  z  pismem  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wykorzystanie  kwoty



pozostałej po realizacji zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1490B
na odcinku Rzepniki – Krynickie”.

13. Rozpatrzenie pisma Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu w sprawie
utworzenia 3 pierwszych klas w roku szkolnym 2008/2009.

14.Rozpatrzenie  wniosków  Naczelnika  Wydziału  Spraw  Społecznych  w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na 2008 rok.

15.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  całkowitego  zwolnienia  z  obowiązków
realizacji  tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych Panu Wacławowi
Muszyńskiemu – Dyrektorowi Centrum Edukacji w Supraślu (276/08).

16.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  całkowitego  zwolnienia  od  obowiązków
realizacji  tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych  Pani
Danucie Bojczuk – Dyrektorowi Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach
(277/08). 

17.Rozpatrzenie pisma Dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach o
zmianę przeznaczenia środków z zaplanowanych na wykonanie windy na
budowę ogrodzenia posesji.

18.Podpisanie  protokołu  uzgodnień w sprawie zawarcia  umowy sprzedaży
nieruchomości położonej w Łapach przy ul. Granicznej.

19.Podpisanie aneksu nr 1 do umowy z dnia 1 lipca 2008 roku w sprawie
wykonania Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania Puszcza
Knyszyńska.

20.Zapoznanie  się  z  informacją  Dyrektora  SP  ZOZ  w  Łapach  w  sprawie
zasadności  montażu aparatury RTG i  USG w pomieszczeniach przy ul.
Słonimskiej.

21.Podjęcie uchwały w sprawie informacji  o przebiegu wykonania budżetu
Powiatu Białostockiego za I półrocze 2008 roku (278/08).

22.Sprawy różne.

Ad. 1

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu Powiatu.

Członkowie Zarządu Powiatu Białostockiego,  po zapoznaniu  się  z  treścią
protokołu nr 104/08 z dnia 21 sierpnia 2008 roku, przyjęli go jednogłośnie, bez
uwag.

Ad. 2

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Urzędu  Gminy  w  Turośni
Kościelnej w sprawie wykonania nawierzchni twardej na skrzyżowaniu
drogi wojewódzkiej z drogą powiatową w miejscowości Zalesiany.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zapoznał
Członków Zarządu z propozycję odpowiedzi na pismo Urzędu Gminy w Turośni
Kościelnej  w  sprawie  wykonania  nawierzchni  twardej  na  skrzyżowaniu  drogi
wojewódzkiej z powiatową w miejscowości Zalesiany /zał. nr 2/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przypomniał  zebranym,  iż  ww.  kwestia  była  przedmiotem  obrad
Zarządu  Powiatu  Białostockiego  w  dniu  7  sierpnia  2008  roku.  Przedstawił
zebranym  uwarunkowania  prawne  związane  z  ww.  sytuacją  i  poinformował  o
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interpretacji przepisów prawnych przedłożoną przez Ministerstwo Infrastruktury,
według której  wszelkie koszty robót  utrzymaniowych w przypadku skrzyżowań
dróg publicznych ponosi zarządca drogi kategorii wyższej.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zaproponował
by  nanieść  pewne  zmiany  w  treści  ww.  pisma  i  dołączyć  do  niego  ww.
interpretację Ministerstwa Infrastruktury.  

Zarząd Powiatu Białostockiego, jednogłośnie zaakceptował zmiany
zaproponowane przez Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego w treści ww. pisma i upoważnił go jego podpisania Pana
Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 3/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 3

Zapoznanie się z pismem Radnej Rady Gminy w Turośni Kościelnej
w sprawie wykonania chodnika we wsi Iwanówka.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  odczytał
Członkom Zarządu pismo Radnej  Rady Gminy  w Turośni  Kościelnej  w  sprawie
wykonania chodnika we wsi Iwanówka /zał. nr 4/.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski, zauważył, iż  „co jakiś czas wraca sprawa ułożenia chodnika przy
istniejących krawężnikach w miejscowości Iwanówka. W chwili obecnej jest tam
chodnik gruntowy. Chodzi o jego utwardzenie.”  Dyrektor Powiatowego Zarządu
Dróg w Białymstoku, zauważył iż warto by w tej sprawie porozmawiać z Wójtem
Gminy Turośń Kościelna o możliwej współpracy.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał  się  z  ww.  pismem  i
skierował  je  do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w  celu
dokonania analizy i przygotowania propozycji odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 4

Rozpatrzenie  wniosku  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku w sprawie zmian w budżecie na 2008 rok.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
zebranym  wniosek  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  w
sprawie zmian w budżecie na 2008 rok /zał. nr 5/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  wyjaśnił:  „Gmina  Gródek  deklaruje  kwotę  120 000  złotych  na
wykonanie powierzchniowego utrwalenia nawierzchni drogi żwirowej na odcinku
drogi  od  Wiejek  do  Podozieran.  By  zadanie  było  możliwe  do  realizowania
zapisujemy kwotę 120 000 złotych z budżetu Powiatu Białostockiego. Wtedy na
to zadanie przeznaczy się kwotę 240 000 złotych. Pozwala to na zrealizowanie
ww.  przedsięwzięcia.  (…)  W  związku  z  tym,  że  firma  Strabag  w  roku  2008
zadeklarowała  przekazanie  Powiatowi  tylko  500  ton  masy  bitumicznej  do
wbudowania na odcinku przejście przez m. Hryniewicze, w związku z czym jest
zbędne utrzymywanie środków w budżecie w kwocie 240 000 złotych odnośnie
realizacji  tego  zadania.  Z  tego  zadania  zostaje  przeniesione  110 000 złotych.
Pozostanie wciąż 110 000 złotych. Umowa zawarta z wykonawcą robót opiewa na
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wysokość około 98 000 złotych. Pozostałe środki około 12 000 złotych zostaną
wydane  na  opracowanie  dokumentacji  projektowej  na  wykonanie  kanalizacji
deszczowej w miejscowości  Hryniewicze. (…) 110 000 złotych zdjęte z zadania
przebudowa przejścia przez m. Hryniewicze zostaną skierowane na przebudowę
drogi  powiatowej  1418B  Wasilków  –  Mostek  –  Rybniki.  Wstępnie  Burmistrz
Wasilkowa zaoferował wsparcie ww. zadania w kwocie 110 000 złotych.”

Pani  Barbara  Grabowska  –  Członek  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,
zapytała o realizację zadania dotyczącego przejścia przez m. Hryniewicze w roku
2009.

Pani  Maria  Borodziuk –  Skarbnik  Powiatu Białostockiego,  wyjaśniła,  iż  w
chwili obecnej niepotrzebnie są blokowane środki na paragrafie związanym z ww.
zadaniem, zaś w roku 2009 środki na to zadanie ponownie zostaną zabezpieczone
w budżecie Powiatu. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wniosek  i  skierował  go  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego w celu ujęcia go w najbliższym projekcie uchwały Rady
Powiatu Białostockiego w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2008
rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.   

Ad. 5

Zapoznanie  się  z  pismem  Burmistrza  Łap  w  sprawie  ujęcia  w
planach, wykonania dokumentacji technicznej na odbudowę nawierzchni
dróg powiatowych oraz utrwalenia nawierzchni drogi do Bokin.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
zebranym  pismo  Burmistrza  Łap  w  sprawie  ujęcia  w  planach  wykonania
dokumentacji  technicznej  na  odbudowę  nawierzchni  dróg  powiatowych  oraz
utrwalenia nawierzchni drogi do Bokin /zał. nr 6/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedłożył wyjaśnienia w tej sprawie. Poinformował, iż Burmistrzowi
Łap chodzi o opracowanie dokumentacji technicznej na budowę nawierzchni dróg
powiatowych: odcinek drogi nr 1527B – ul. Sokołowska, droga nr 1529B Płonka
Kościelna – Płonka Matyski oraz odcinek drogi nr 1534B od drogi wojewódzkiej do
wsi Wólka Waniewska oraz powierzchniowe utrwalenie nawierzchni żwirowej drogi
do m. Bokiny. Koszt tych zadań to około  475 000 złotych.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zauważyła, iż w
przypadku  gdy  wniosek  złożony  przez  Powiat  Białostocki  o  dofinansowanie  w
ramach RPO WP zostanie rozpatrzony pozytywnie to, Powiat czekają bardzo duże
wydatki związane z ww. zadanie i nie wiadomo czy będzie Powiat stać na kolejne
wydatki.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  zauważył,  iż  warto  byłoby  kierować  się  Wieloletnim  Planem
Inwestycyjnym, uchwalonym przez Radę Powiatu Białostockiego.

Pan Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego, dodał,
iż warto byłoby to wskazać w odpowiedzi skierowanej do Burmistrza Łap. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie,  postanowił  iż
wszelkie  decyzje  dotyczące  niewskazanych  z  Wieloletnim  Planie
Inwestycyjnym  zadań  na  drogach  powiatowych  w  roku  2009  będą
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podejmowane  dopiero  po  rozstrzygnięciu  kwestii  dofinansowania
zadania w ramach RPO WP. Pismo Burmistrza Łap, zostało skierowane
do  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  celu  przygotowania  propozycji
odpowiedzi.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 6

Udzielenie  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Suraża  w  sprawie
nieodpłatnego przekazania kostki brukowej.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
Członków  Zarządu  z  propozycją  odpowiedzi  na  pismo  Burmistrza  Suraża  w
sprawie nieodpłatnego przekazania kostki brukowej /zał. nr 7/.

Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  –  Pan  Marek
Jędrzejewski  przypomniał,  iż  ww.  pismo  było  już  przedmiotem obrad  Zarządu
Powiatu Białostockiego wówczas to Zarząd Powiatu Białostockiego wyraził zgodę
na przekazanie ww. kostki brukowej po uprzednim wyrażaniu zgody przez radę
Powiatu  Białostockiego.  W  chwili  obecnej  Zarząd  Powiatu  Białostockiego
przedkłada  propozycję  odpowiedzi  w  tej  sprawie  Burmistrzowi  Suraża.
Poinformował, iż szacowana kwota darowizny to około 9 000 złotych. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
propozycję  odpowiedzi,  upoważniając  do  jej  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego /zał. nr 8/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku. 

Ad. 7

Podpisanie porozumienia z Gminą Juchnowiec Kościelny w sprawie
przekazania  Gminie  realizacji  zadania  „Dokumentacja  projektowa  na
przebudowę drogi powiatowej nr 1500B Księżyno – Koplany – Pomigacze
– Juraszki – droga 1504B.”

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
Członków Zarządu z projektem porozumienia z Gminą Juchnowiec  Kościelny w
sprawie  przekazania  Gminie  realizacji  zadania  „Dokumentacja  projektowa  na
przebudowę  drogi  powiatowej  nr  1500B  Księżyno  –  Koplany  –  Pomigacze  –
Juraszki – droga 1504B” /zał. nr 9/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku przedłożył wyjaśnienia w ww. kwestii. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
porozumienie,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Barbarę
Grabowską – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 10/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 8

Podpisanie  porozumienia  i  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie
przekazania  między  zarządcami  dróg,  zarządzania  drogą  powiatową
Zawady – Nowe Chlebiotki w zakresie jej bieżącego utrzymania.
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Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
Członków Zarządu z projektem porozumienia i umowy z Gminą Zawady w sprawie
przekazania  między zarządcami  dróg,  zarządzania  drogą powiatową Zawady –
Nowe Chlebiotki w zakresie jej bieżącego utrzymania /zał. nr 11- 12/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w tej kwestii.

Pan Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu Powiatu Białostockiego, wniósł
o rozszerzenie ww. zadania na uzupełnienie poboczy na odcinku drogi Zawady –
Konopki. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
porozumienie  i  umowę  wraz  z  zaproponowanymi  zmianami,
upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Jarosława
Wądołowskiego  –  Członka  Zarządu  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnik  /zał. nr 13 - 14/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 9

Podpisanie porozumienia z Gminą Zawady w sprawie przekazania
między  zarządcami  dróg  zarządzania  w  pełnym  zakresie  drogą
powiatową nr 2043B Zawady – Sikory – Zalesie – Kobylin Borzymy. 

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
Członkom Zarządu projekt porozumienia z Gminą Zawady w sprawie przekazania
między  zarządcami  dróg  zarządzania  w  pełnym  zakresie  drogą  powiatową  nr
2043B Zawady – Sikory – Zalesie – Kobylin Borzymy /zał. nr 15/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku,  przedstawił  szczegóły  dotyczące  ww.  porozumienia.  Jednocześnie
zasygnalizował problem pożytków za zajęcie pasa drogowego, co należy z nimi
robić w przypadku przekazania zarządzania drogą.

Z opinii prawnej radców prawnych zatrudnionych w Starostwie Powiatowym
w Białymstoku wynika, ze jest to kwestia umowna pomiędzy przekazującym, a
przejmującym. 

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  stwierdziła,  że
zgodnie z ustawą o finansach publicznych te zyski powinny wpływać do budżetu
Powiatu. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, poinformował iż w przypadku tego typu porozumienia zawartego z
Gminą Czarna Białostocka, Gmina zobowiązała się do przeznaczenia wszelkich
zysków z tej drogi na jej modernizację i remonty.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  wyjaśniła  iż  w
takim przypadku należy przeprowadzić kontrolę wydatkowania ww. zysków. 

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  porozumienia,  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana  Adama
Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu Białostockiego oraz Pana Jarosława
Wądołowskiego – Członka Zarządu Powiatu Białostockiego /zał. nr 16/. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.
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Ad. 10

Podpisanie porozumienia oraz umowy z Gminą Zawady w sprawie
przekazania  Gminie  realizacji  zadania  w  zakresie  opracowania
dokumentacji  projektowej  na  przebudowę  drogi  powiatowej  Targonie
Wity – Targonie Krytuły.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych  z  projektem  porozumienia   i  umowy  z  Gminą  Zawady  w  sprawie
przekazania Gminie zadania w zakresie opracowania dokumentacji projektowej na
przebudowę drogi powiatowej Targonie Wity – Targonie Krytuły /zał. nr 17 - 18/. 

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, omówił szczegółowo ww. zagadnienie.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  zauważyła,  iż
zarówno umowa jak i porozumienie mogą zostać podpisane dopiero po podjęciu
przez  Radę  Powiatu  Białostockiego  uchwały  odpowiednio  zmieniającej  budżet
Powiatu Białostockiego na 2008 rok.

Zarząd Powiatu Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  treść
ww.  porozumienia  i  umowy  upoważniając  do  jego  podpisania  Pana
Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu  Białostockiego  oraz  Pana  Adama
Kamińskiego  –  Wicestarostę  Powiatu  Białostockiego,  przy
kontrasygnacie Pani Marii Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego,
po  podjęciu  przez  Radę  Powiatu  Białostockiego  uchwały  w  sprawie
zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 11

Upoważnienie  Dyrektora  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku  do  przekazania  gminom  informacji  o  ewentualnej
możliwości przejęcia letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych z propozycją upoważnienia Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku  do  przekazania  gminom  informacji  o  ewentualnej  możliwości
przejęcia letniego i zimowego utrzymania dróg powiatowych /zał. nr 19/.

 Wyjaśnienia dotyczące powyższej kwestii złożył Pan Marek Jędrzejewski –
Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku.

Pan Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zauważył iż ww.
pomysł  jest  bardzo ciekawym rozwiązaniem i  warto udzielić ww. upoważnienia
Dyrektorowi  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku.  Jednocześnie
Wicestarosta Powiatu Białostockiego, zwrócił uwagę, iż należałoby zmienić nieco
brzmienie ostatniego akapitu pisma skierowanego do burmistrzów i wójtów gmin
wchodzących w skład Powiatu Białostockiego.

Pani Maria Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego, zaproponowała by
zawrzeć w nim informację o tym, iż drogi powiatowe powinny być utrzymywane w
ramach otrzymywanych z budżetu Powiatu środków w określonych standardach. 

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie upoważnił Dyrektora
Powiatowego  Zarządu  Dróg  w  Białymstoku  do  przekazania  gminom
informacji  o  ewentualnej  możliwości  przejęcia  letniego  i  zimowego
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utrzymania dróg powiatowych.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 12

Zapoznanie się z pismem Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w
Białymstoku  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wykorzystanie  kwoty
pozostałej po realizacji zadania „Przebudowa drogi powiatowej nr 1490B
na odcinku Rzepniki – Krynickie”.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  przedstawił
Członkom Zarządu pismo Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg w Białymstoku w
sprawie wyrażenia zgody na wykorzystanie kwoty pozostałej po realizacji zadania
„Przebudowa drogi powiatowej nr 1490B na odcinku Rzepniki – Krynickie” /zał. nr
20/.

Pan  Marek  Jędrzejewski  –  Dyrektor  Powiatowego  Zarządu  Dróg  w
Białymstoku, przedłożył wyjaśnienia w ww. kwestii.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
wykorzystanie  pozostałej  po  realizacji  zadania  kwoty  na  ustawienie
barier energochłonnych i wybrukowanie rowu w ramach tego zadania.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Powiatowemu  Zarządowi
Dróg w Białymstoku.

Ad. 13

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Centrum  Edukacji  w  Supraślu  w
sprawie utworzenia 3 pierwszych klas w roku szkolnym 2008/2009.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
Członków Zarządu z pismem Dyrektora Centrum Edukacji w Supraślu w sprawie
utworzenia 3 klas pierwszych w roku szkolnym 2008/2009 /zał. nr 28/.

Wyjaśnienia złożyła, pani Maria Marciszewska – Naczelnik Wydziału Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  wyraził  zgodę  na
utworzenie 3 klas pierwszych w Centrum Edukacji  w Supraślu w roku
szkolnym  2008/2009  jednocześnie  zobowiązał  Dyrektora  Centrum
Edukacji  do  przedstawienia  na  piśmie  jego  propozycji  zmniejszenia
kosztów funkcjonowania szkoły.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 14

Rozpatrzenie wniosków Naczelnika Wydziału Spraw Społecznych w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie na 2008 rok.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
Członków  Zarządu  z  wnioskami  Naczelnika  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego o dokonanie zmian w budżecie powiatu na 2008 rok
/zał. nr 21 - 23/.
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Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  wyjaśniła  iż  zmiany  te  są  związane  z  wciąż
wpływającymi  prośbami  o  ufundowanie  nagród  w  różnego  rodzaju  zawodach.
Kolejny  wniosek  dotyczy  dotacji,  która  została  przyznana  przez  Wojewodę
Podlaskiego na wypłatę wynagrodzeń dla nauczycieli, zatrudnionych w szkołach
prowadzonych  przez  Powiat  Białostocki  którzy  przeprowadzali  część  ustną
egzaminu maturalnego. Trzeci wniosek jest związany ze zmianami kadrowymi w
Zespole Szkół Mechanicznych w Łapach oraz sytuacją w Internacie przy Liceum
Ogólnokształcącym nr 1 w Łapach. 

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  poprosił
Naczelnika  Wydziału  Spraw  Społecznych  i  Zarządzania  Kryzysowego  o
przedstawienie  sytuacji  związanej  z  przeniesieniem  do  budynku  Internatu  filii
Powiatowego  Ośrodka  Dokumentacji  Geodezyjnej  i  Kartograficznej  oraz
Powiatowego Urzędu Pracy.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, wyjaśniła, iż w chwili obecnej prowadzone są rozmowy
pomiędzy  dyrektorami  trzech  wymienionych  wyżej  placówek  w  celu  ustalenia
potrzeb lokalowych każdego z nich. 

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
wnioski  skierował  je  do  Pani  Marii  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu
Białostockiego,  w celu  ujęcia  odpowiednio  w projektach uchwał  Rady
Powiatu  Białostockiego  i  Zarządu  Powiatu   Białostockiego  w sprawie
zmian w budżecie Powiatu na 2008 rok.

 Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  zwrócił  się  z  wnioskiem  do
Dyrektora Liceum Ogólnokształcącego nr 1 w Łapach o przedstawienie
sytuacji  związanej  z  przeniesieniem  filii  Powiatowego  Ośrodka
Dokumentacji  Geodezyjnej  i  Kartograficznej  oraz Powiatowego Urzędu
Pracy do budynku Internatu należącego do L.O.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 15

Podjęcie uchwały w sprawie całkowitego zwolnienia z obowiązków
realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych Panu Wacławowi
Muszyńskiemu – Dyrektorowi Centrum Edukacji w Supraślu (276/08).

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
Członków  Zarządu  z  projektem  uchwały  w  sprawie  całkowitego  zwolnienia  z
obowiązków  realizacji  tygodniowego  wymiaru  zajęć  dydaktycznych  Panu
Wacławowi Muszyńskiemu – Dyrektorowi  Centrum Edukacji  w Supraślu /zał.  nr
24/.

Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego – Pani
Maria Marciszewska, przedłożyła wyjaśnienia dotyczące ww. projektu.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
276/08 z dnia 28 sierpnia 2008 roku w sprawie całkowitego zwolnienia z
obowiązków realizacji tygodniowego wymiaru zajęć dydaktycznych Panu
Wacławowi Muszyńskiemu – Dyrektorowi Centrum Edukacji w Supraślu
/zał. nr 25/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.
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Ad. 16

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  całkowitego  zwolnienia  od
obowiązków  realizacji  tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć
dydaktycznych  Pani  Danucie  Bojczuk  –  Dyrektorowi  Zespołu  Szkół
Mechanicznych w Łapach (277/08). 

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  odczytał
zebranym  projekt  uchwały  w  sprawie  całkowitego  zwolnienia  od  obowiązków
realizacji  tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć  dydaktycznych  Pani  Danucie
Bojczuk – Dyrektorowi Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach /zał. nr 26/.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, przedłożyła wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
277/08 z dnia 28 sierpnia 2008 roku w sprawie całkowitego zwolnienia
od  obowiązków  realizacji  tygodniowego  wymiaru  godzin  zajęć
dydaktycznych  Pani  Danucie  Bojczuk  –  Dyrektorowi  Zespołu  Szkół
Mechanicznych w Łapach /zał. nr 27/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 17

Rozpatrzenie  pisma  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Mechanicznych  w
Łapach o zmianę przeznaczenia środków z zaplanowanych na wykonanie
windy na budowę ogrodzenia posesji.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
zebranych z pismem Dyrektora Zespołu Szkół Mechanicznych w Łapach o zmianę
przeznaczenia  środków  z  zaplanowanych  na  wykonanie  windy  na  budowę
ogrodzenia posesji /zał. nr 28/.

Wyjaśnienia  dotyczące  tej  kwestii  złożyła  Pani  Maria  Marciszewska  –
Naczelnik Wydziału Spraw Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu Białostockiego,  zgłosiła  uwagę
dlaczego ww. ogrodzenie jest takie kosztowne.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapytał  o
znaczenie ww. działki.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania Kryzysowego, wyjaśniła, iż w chwili obecnej działka ta porośnięta jest
trawą i krzakami, nie jest wykorzystywana przez szkołę w żaden sposób.

Pani  Maria  Marciszewska  –  Naczelnik  Wydziału  Spraw  Społecznych  i
Zarządzania  Kryzysowego,  wyjaśniła,  iż  odnośnie  windy  planowane  jest
pozyskanie środków z PFRON w 2009 roku.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  poinformowała
zebranych, iż część środków przeznaczonych na zamontowanie windy została już
wydana przez Dyrektora ZSM w Łapach, między innymi na przygotowanie miejsca
pod montaż windy.  W związku z czym pozostałe pieniądze wystarczą tylko na
część  ogrodzenia  i  nie  zamkną  terenu,  nadal  będzie  on  dostępny  dla  osób
trzecich.

Zarząd Powiatu Białostockiego jednogłośnie nie wyraził zgody na
zmianę przeznaczenia środków z zaplanowanych na wykonanie windy na
budowę ogrodzenia posesji.

10



Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.

Ad. 18

Podpisanie  protokołu  uzgodnień  w  sprawie  zawarcia  umowy
sprzedaży nieruchomości położonej w Łapach przy ul. Granicznej.

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński  zapoznał
Członków Zarządu z protokołem uzgodnień w sprawie zawarcia umowy sprzedaży
nier5uchomości położonej w Łapach przy ulicy Granicznej.

Wyjaśnienia dotyczące ww. kwestii  przedłożyła Pani Anna Szczepańska –
Sekretarz Powiatu Białostockiego.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  upoważnił  do
podpisania  ww.  protokołu  Pana  Wiesława  Pusza  –  Starostę  Powiatu
Białostockiego oraz Pana Adama Kamińskiego – Wicestarostę Powiatu
Białostockiego /zał. nr 29/.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Geodezji,
Katastru i Nieruchomości.

Ad. 19

Podpisanie  aneksu nr  1  do  umowy z  dnia  1  lipca  2008  roku w
sprawie wykonania Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania
Puszcza Knyszyńska.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  zapoznał
Członków Zarządu z projektem aneksu nr 1 do umowy z dnia 1 lipca 2008 roku w
sprawie wykonania Lokalnej Strategii Rozwoju Lokalnej Grupy Działania Puszcza
Knyszyńska  /zał.  nr  30/.  Wyjaśnił,  iż  ww.  aneks  jest  konieczny  w  związku  z
zawarciem aneksu do umowy z wykonawcą Lokalnej Strategii Rozwoju i zmianę
terminu jego wykonania.  

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  zaakceptował  ww.
aneks  i  upoważnił  do  jego  podpisania  Pana  Adama  Kamińskiego  –
Wicestarostę Powiatu Białostockiego oraz Panią Barbarę Grabowską –
Członka Zarządu Powiatu Białostockiego, przy kontrasygnacie Pani Marii
Borodziuk – Skarbnik Powiatu Białostockiego ?zał. nr 31/.

Sprawę do dalszego prowadzenia przekazano Pracownikom zatrudnionym
na  Samodzielnym  Stanowisku  ds.  Promocji,  Współpracy  z  Zagranicą  i
Przedsiębiorczości.

Ad. 20

Zapoznanie się z informacją Dyrektora SP ZOZ w Łapach w sprawie
zasadności  montażu aparatury RTG i  USG w pomieszczeniach przy ul.
Słonimskiej.

Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego,  przedstawił
Członkom Zarządu informację Dyrektora SP ZOZ w Łapach w sprawie zasadności
montażu aparatury RTG i USG w pomieszczeniach przy ul Słonimskiej /zał. nr 32/.

Zarząd Powiatu Białostockiego, zapoznał się z ww. informacją. 

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Spraw
Społecznych i Zarządzania Kryzysowego.
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Ad. 21

Podjęcie  uchwały  w  sprawie  informacji  o  przebiegu  wykonania
budżetu Powiatu Białostockiego za I półrocze 2008 roku (278/08).

Wicestarosta  Powiatu  Białostockiego  –  Pan  Adam  Kamiński,  zapoznał
zebranych  z  projektem uchwały  w  sprawie  informacji  o  przebiegu  wykonania
budżetu za I półrocze 2008 roku /zał. nr 33/.

Pani  Maria  Borodziuk  –  Skarbnik  Powiatu  Białostockiego,  przedłożyła
wyjaśnienia w ww. sprawie.

Zarząd  Powiatu  Białostockiego,  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr
278/08 z dnia 28 sierpnia 2008 roku w sprawie informacji o przebiegu
wykonania budżetu Powiatu Białostockiego za I półrocze 2008 roku.

Sprawę  do  dalszego  prowadzenia  przekazano  Wydziałowi  Budżetu  i
Finansów.

Ad. 22

W  sprawach  różnych  Pan  Adam  Kamiński  –  Wicestarosta  Powiatu
Białostockiego, poinformował Członków Zarządu o zaproszeniu na II Ogólnopolską
Pielgrzymkę Samorządowców /zał. nr 35/.

Pani Anna Szczepańska – Sekretarz Powiatu Białostockiego, zwróciła się z
prośbą do Członków Zarządu o wypełnienie ankiety dotyczącej  reformy służby
zdrowia /zał. nr 36/.

Więcej  spraw różnych  nie  zgłoszono,  wobec czego posiedzenie  Zarządu
Powiatu Białostockiego w dniu 28 sierpnia 2008 roku dobiegło końca o godzinie
1536. 

Protokołowała 
Ewa Jakiel

Podpisali
Adam Kamiński – Wicestarosta Powiatu Białostockiego
Jarosław Wądołowski – Członek Zarządu
Ireneusz Ordziejewski – Członek Zarządu
Barbara Grabowska – Członek Zarządu
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